
 

AFDELINGSBESTYRELSEN ANEMONEVEJ 
 

Referat fra bestyrelsesmøde den 02. februar 2024 kl. 09.00 
hos Tove 

 
Deltagere: 
Tove, Claus og Bente 
 

DAGSORDEN REFERAT 

1. Godkendelse af referat fra den 7. 
november 2023 

Godkendt og underskrevet af alle. Arkiveret i 
protokollen 

2. Orientering - siden sidst 1 indflytning  
 
Hærværk nytårsaften:  
To postkasser blev sprængt (og to-tre andre ved 
siden, som følge deraf, også ødelagte). Desuden 
blev glasset i en fordør ødelagt. 
Det er bekymrende - og utrygt - at hærværket 
udelukkende er sket hos to af 
afdelingsbestyrelsens medlemmer.  
 
FællesBo har anmeldt hændelserne som 
hærværk til politiet.  
Sandsynligvis sker der ikke mere fra politiets 
side - og afdelingens beboere er så dem, der 
kommer til at betale for hærværket. Øv øv!! 
 
Bestyrelsen overvejer, om der skal udpeges et 
sted til affyring af fyrværkeri i vores område, så 
de generelle regler og retningslinjer fra 
Sikkerhedsstyrelsen overholdes.  
Dog trist at skulle til at foreslå at tilføje endnu 
flere regler til husordenen.   
 
Snerydning: 
Efter en lidt problematisk og udfordrende start 
på snerydningssæsonen, ser det ud til at 
fungere nu.  
 
02.01.24 Tove og Bente havde bedt om et møde 
med drifts- og projektchef Kim Grarup, FællesBo 
- for at drøfte og udtrykke deres holdning til 
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kvalitet og indhold af de skemaer, som 
afdelingsbestyrelsen blev bedt om at bruge til 
evaluering af forløb mv af helhedsplanen. 
 
Et konstruktivt møde, hvor det kunne 
konstateres, at der var blevet lyttet til de 
supplerende oplysninger og kritikpunkter, som 
var indsendt før mødet.  
Kim kunne oplyse at flere ting i hele processen, 
vil blive grebet anderledes an fremover - såvel i 
igangværende som i kommende helhedsplaner i 
FællesBo-regi.  
Dejligt at blive lyttet til.  
 
25.01. 24. Tove og Claus var til 
orienteringsmøde vedr el-ladestandere. (se 
punkt 6) 
 
 

3. Markvandring 2024 - forberedelse Punkter til brug for markvandring den 5. marts 
2024, blev gennemgået - og liste ajourført. 
TP sender denne til serviceinspektøren (Martin) 

4. Helhedsplanen – status efter 1-års 
gennemgangen. 

Udbedring af fejl og mangler: 
Se informationsbrev pr 1. februar 2024 udsendt 
til samtlige beboere i afdelingen fra FællesBo 
 
De steder, hvor den nye beplantning visnede i 
sommerens tørke, vil blive efterplantet – 
engang i foråret. 
 

5. Bestyrelsesarbejdet 2024 – 
planlægning fortsat 

Punktet snakkes igennem efter markvandringen 

6. Eventuelt  Vedr. Orienteringsmøde om el-ladestandere: 
Efter et grundigt forarbejde i FællesBo´s 

administration var tre firmaer udvalgt til at 

fremlægge deres koncepter – og overordnede 

løsningsforslag  

De 3 firmaer var: 

- Prostrøm 

- ECdrive 

- Nortec 
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Mødet varede en time.  

 

Der skal nu arbejdes videre ud fra disse oplæg 

 
19. marts afholder BL´s 6. kreds et kursus i 
konflikthåndtering i Viborg.  
Claus og Bente deltager, Tove er desværre på 
venteliste.  
 
En afd bestyrelse i en anden afdeling i Aulum 
har ønsket et møde med os. Vi finder en dato.  
 

7. Næste møde - eventuelle punkter 
hertil 
 
HUSK kalender ☺ 

Mødet bliver 8. april, kl 9.00 hos Tove.  

 
 


